
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO GL-Groene bushokjes 

1- Notagegevens   

Notanummer 2019-001932 

Datum 17-10-2019 

Programma:   

03 Leefomgeving 

Portefeuillehouder Weth. Rorink 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 22-10-2019 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [ ]Openbaar -- [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 18-10-2019 

wethouder 18-10-2019 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 18-10-2019 

BIS Openbaar 

Status Definitief2019-10-23 

  

Bijlagen 

vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 22-10-2019 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie GroenLinks vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 30 september 2019 heeft Tjeerd van der Meulen van de fractie GroenLinks uw college een aantal 
schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over groene bushokjes. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 

 

Gemeente Deventer 

t.a.v. College van B&W 

Postbus 5000  

7400 GC Deventer 

 

 

Betreft:   Groene bushokjes 

                                                                                                                               

Deventer, 30 september 2019 

Geacht college, 

 

 
In Utrecht staan sinds deze zomer honderden bushokjes met een groen dak, begroeid met 

onder meer de vetplant sedum1. Dit wekt interesse uit alle delen van de wereld. De hokjes 

vangen fijnstof af, bieden bijen en vlinders een pleisterplaats en houden regenwater vast. De 

groene bushokjes hebben daarnaast een functie bij het voorkomen van de hittestress. 

Wereldwijd is er interesse in deze groene bushalten. Volgens de fractie van GroenLinks kunnen 

deze bushokjes ook in Deventer een belangrijke bijdrage leveren aan biodiversiteit en 

klimaatadaptatie. Het huidige contract met Exterion Media loopt tot 2022 met en in de nieuwe 

contractperiode zouden nieuwe eisen kunnen worden gesteld aan inrichting en uiterlijk van de 

bushokjes. GroenLinks is van mening dat er kansen liggen om voor de nieuwe aanbesteding 

een aantal extra voorwaarden te stellen aan het "groene" uiterlijk van de bushokjes. Wij 

hebben de volgende vragen aan het college:  

1) Deelt u met ons de mening dat vergroening van deze daken een kleine, maar mooie stap is 

om Deventer klimaatadaptiever te maken en uit ecologisch oogpunt een bijdrage kan leveren 

aan de natuur in Deventer? Zo nee, waarom niet?  

2) Wil het college bij de eerstvolgende aanbesteding extra voorwaarden stellen aan het groene 

uiterlijk van de bushokjes en hierbij gebruik te maken van de ervaringen in andere 

gemeenten? Zo nee, waarom niet?  

3) Ziet het college een mogelijkheid groene daken en zonnepanelen te combineren op de 

bushokjes? Zo nee, waarom niet?  

 

Een groene groet namens de fractie,  
Tjeerd van der Meulen 
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Aan de fractie van GroenLinks 
t.a.v. dhr. T. van der Meulen 
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2019-001932  22 oktober 2019 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Van der Meulen, 
 
In uw brief van 30 september jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over groene 
bushokjes.  
 
Alvorens wij uw vragen beantwoorden merken wij het volgende op.  
U hebt in augustus jl ons college hierover (aanvullende) technische vragen gesteld. Wij hebben toen al 
aangegeven wat de mogelijkheden bij aanpassingen en nieuwe aanbesteding zijn, maar dat hier wel 
meerkosten aan verbonden zullen zijn. Die meerkosten zijn nu niet in beeld te brengen evenmin als het 
rendement in verhouding tot de investeringen. Daar is meer onderzoek voor nodig. 

 
Vraag 1 
Deelt u met ons de mening dat vergroening van deze daken een kleine, maar mooie stap is om Deventer 
klimaatadaptiever te maken en uit ecologisch oogpunt een bijdrage kan leveren aan de natuur in Deventer? 
Zo nee, waarom niet?  
 
Antwoord:  
Wij zijn het met u eens dat dit een kleíne bijdrage kán leveren aan het klimaatadaptiever maken van Deventer. 
Wij stellen met nadruk “klein” en “kan” omdat de ontwikkeling hiervan nog in de kinderschoenen staat. Het is 
nog niet geheel bekend wat het rendement in verhouding tot de investering is en wat de invloed van de 
aanpassingen op het bushokje zelf is.   
 
Vraag 2 
Wil het college bij de eerstvolgende aanbesteding extra voorwaarden stellen aan het groene uiterlijk van de 
bushokjes en hierbij gebruik te maken van de ervaringen in andere gemeenten? Zo nee, waarom niet?  

 
Antwoord  
Wij zullen dit verzoek meenemen in de volgende aanbesteding c.q. concessie. Er moet hiervoor nog wel het 
een en ander inhoudelijk en financieel uitgezocht worden, maar het is een goed moment om te bekijken hoe 
innovaties zoals deze zich verder ontwikkeld hebben en hoe ze dan in de aanbesteding kunnen worden 
meegenomen.  Zie verder ons antwoord op uw vraag 1. 
  
 
 



Vraag 3 
Ziet het college een mogelijkheid groene daken en zonnepanelen te combineren op de bushokjes? Zo nee, 
waarom niet?  
 

Antwoord  
Zie onze antwoorden op uw vragen 1 en 2.  

 

 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


